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Z A P I S N I K 
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održane 31. siječnja 2014. 
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Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica, Katarina Mihelčić, zamjenica 
gradonačelnika, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, 
Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 
promet, Nikola Muvrin, direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o., Irena Vučenik Šostik, 
direktorica TZ Grada Delnica, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Gordana Piskač, 
pročelnica JUO, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada 
Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije  i 
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
Izostanak je ispričala ravnateljica „Hlojkice“ Zvezdana Jerković. 
 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ: 
• Napravljeno je Financijsko izvješće za proteklu godinu 
• Sređen je knjižnični program 

• Web stranica je zaživjela i puni se 
• Jučer  su na Radiju Gorski kotar propagirane maškare 
• Na radionicama i pričaonicama sudjeluje puno djece 
• Nije realiziran posjet prvašića Knjižnici i ta se obveza prebacuje za iduće razdoblje 

 

ĐULIO JUSUFI 
• Radi se na izradi inicijalnog internog akta javne nabave, obavljen je sastanak s 

gradonačelnikom oko prolongiranja roka za izradu, ovaj tjedan službenici izrađuju 
inicijalni oblik Plana javne nabave. Nakon toga održat će se sastanak. 

• S obzirom da je 28. veljače zadnji dan za predaju upitnika o fiskalnoj odgovornosti, 
podsjeća proračunske korisnike da se konzultiraju s računovođama i da poštuju rokove 

• Realizirane su dvije jednokratne otplate stana (Delnice i Lučice) 
• Redovne tjedne aktivnosti vezane uz pripremu za Godišnji obračun su u tijeku 
Gradonačelnik sugerira da se, kod izrade prijedloga akta o nabavi male vrijednosti, uključi 
volonterka-pravnica jer je to jedan konkretan posao na kojem se može educirati. Tomislav 
Mrle navodi da je volonterka-pravnica već bila na savjetovanju i uključuje se u poslove 
javne nabave. 
 
 

DAVORKA GRGURIĆ: 
• Rade se rješenja za komunalnu naknadu, komunalni doprinos, naknadu za zadržavanje 



nezakonito izgrađenih zgrada, potvrde, suglasnosti, posebni uvjeti gradnje, suglasnosti 
za korištenje javnih površina i naknada za korištenje javnih površina. 

• Izvješće o reviziji učinkovitosti za poslovne zone je završeno i jučer poslano u 
Državni ured za reviziju. U tom je sklopu obrađeno dosta poslovnih zona pa se sad 
raspolaže podacima koji će biti korisni u buduće. 

• Dogovoren je sastanak sa Županijskom upravom za ceste i Hrvatskim cestama za 
čišćenje ceste Ložac – Gašparci koja je u izgradnji i nitko ju ne smatra svojom. 
Sastanak je dogovoren za utorak 04 .02., a prisustvovat će mu gospoda Žeželić i 
Vivoda iz ŽUC-a te gospodin Tkalčević iz Hrvatskih cesta. 

• Najveći dio aktivnosti komunalnog redarstva bio je vezan uz čišćenje snijega što se 
radi kontinuirano, radi se i noću, popodne, u jutarnjim satima. Čišćenje snijega više-
manje odvija se noću kada nema toliko prometa i parkiranih automobila. 

• Komunalni redar prisustvovao je sastanku Vijeća za prevenciju kriminala. 
 

NIKOLA MUVRIN 

• Glavnina poslova vezana uz snijeg odrađuje se bez većih problema, trenutno se vrši 
posipavanje s obzirom na ledenu kišu, očišćena su groblja, otvorene su staze, a 
uvedeno je dežurstvo vikendom. 

• Radnički dom – dobivena je ponuda za Elaborat zaštite od požara, cijena je 5.600 kuna 
bez PDV-a. Elaborat sadržava sve kondicije koje su potrebne za početak radova. 

• “Ivica” d.o.o. koji još uvijek ima stvari u prostoru bivšeg diska još se uvijek nije javio 
te će mu se uputiti preporučeno pismo u kojem će biti navedeno da će mu biti 
naplaćeno čuvanje stvari. 

• Što se tiče dimnjačarske službe, bude li sve u redu papirnato, ove bi se godine 
dimnjačarska služba mogla ekipirati. 

• TD „Metal beneton“ d.o.o. napravio je stolariju za cijelo prizemlje i kat Radničkog 
doma, a montaža bi se mogla dogoditi idućeg tjedna, ako vremenske prilike i uvjeti to 
dozvole. 

•  TD “Risnjak-Delnice” d.o.o. odustao je od kupnje plastenika Rasadnika Kuželj s 
obzirom na to da se došlo do podatka da bi mala proizvodnja bilja bila skuplja budući 
se sada nabavljaju po vrlo povoljnim cijenama.  

• Površine u vlasništvu Grada koje su za obradu su snimljene, na žalost nema ih puno, a 
interesantna  je površina kod benzinske stanice INE, pokraj Konzuma. Druge površine 
su udaljenije. S Obiteljskim poljoprivrednim gospodarstvom „Petrovski“ 
uspostavljena je suradnja i pomoći će svojim iskustvom. Inače sade lavandu u Liču. 
Ove godine kreće se s oranjem, frezanjem i sadnjom. Cijena sadnice lavande kreće se 
od 3-5 kuna s time da postoji mogućnost dobiti ih jeftinije uz pomoć OPG Petrovski. 
Zasadilo bi se oko 2000 kvadrata za što je potrebno cca 1500 sadnica, a financijski to 
znači cca 4.000 kuna što nije puno obzirom da se radi o trajnicama. 

• Program zapošljavanja preko Zavoda za zapošljavanje će se iskoristiti. 
• Radi se na uređenju interijera mrtvačnice u Kuželju u svezi čega je uspostavljen 

kontakt s poduzećem „Mauro“ d.o.o. iz Labina, treba srediti okoliš, dovršiti spremište 
i slično. 

• Odaslane su opomene za grobarine, Gradonačelnik navodi da treba ići u ovrhu bez 
obzira na zastaru jer se i u zastarnom roku može dosta naplatiti. 

• Daje informaciju da su Policiji poznate osobe koje su otuđile vaze na groblju, sada 
slijedi dodatna obrada. Gradonačelnik navodi da treba kontaktirati Policiju jer jedno je 
kazneni postupak kojeg će pokrenuti Policija a drugo je imovinsko-pravni zahtjev i 
trebat će uputiti sve oštećenike da podnesu imovinsko pravne zahtjeve protiv tih 
osoba. 



• Gradonačelnik podsjeća na obvezu izrade analize opravdanosti obavljanja pogrebnih 
poslova, što je trebalo biti gotovo. Nikola Muvrin navodi da će analiza biti gotova 
idući tjedan, da se razmatraju dvije varijante i vidjet će se koja će biti povoljnija. 
 

 

IRENA VUČENIK ŠOSTIK 

• Završene su pripremne aktivnosti za današnju manifestaciju „Noć kulturnog blaga“. U 
auli TZ-a bit će izložba gdje će se vidjeti što se u okviru baštine pripremilo. 

• Sanjkaški kup Gorskog kotara kreće u Delnicama, radi se o manifestaciji koja ide 
treću godinu i rezultat je zajedničkih aktivnosti svih turističkih zajednica. Ove godine, 
prva utrka je na našem Potoku. Jučer smo gostovali na regionalnoj televiziji Kanal Ri. 

• Treća manifestacija ovog vikenda je otvorenje maškara na kojem će, uz velike grupe, 
u mimohodu sudjelovati i Dječji vrtić Vjeverica iz Pule. 

• Nastavlja se kontinuirani rad na dva velika projekta, to su web stranica i Katalog 
atrakcija smještaja Gorskog kotara. 

• Aktivnosti koje su zanemarene iz neplaniranog i nenajavljenog razloga su marketinška 
obrada tržišta po zemljama i sjednica Turističkog vijeća. Naime, neplanirano se 
dogodilo to da je Županijski odbor za turizam svoju 4. sjednicu održao u NP Risnjak i 
za isti smo se morali pripremiti stoga su ovi poslovi ostali neodrađeni. Osim NP bile 
su pozvane TZ Gorskog kotara da zajedno s predstavnikom TZ Primorsko-goranske 
županije sudjeluju u raspravi o tome da li Park dobro radi, što se može popraviti itd. 

• Sajam Alpe-Adria Ljubljana - prisustvovala je Mirela Srkoč Šenkinc koja je 
prezentirala  biciklističku transverzalu i ponudu Gorskog kotara. 

• Skupština TZ – stalo se s pribrajanjem boravišne pristojbe zbog drugih aktivnosti, to 
će se nastaviti sljedeći tjedan. 

• Kalendar događanja 2014. počeo se usklađivati no to još traje jer nedostaju očitovanja 
svih udruga. 

• Koncept programa budućih manifestacija – zatražene su ponude za zabavni program u 
toku Ivanja i Dana Grada da se vidi koja financijska sredstva globalno treba planirati 

• Koristi se novi Program za pismohranu. 
• Napravljena je i predana anketa za jednu ispitanicu za područje Istre. 
• Na financijskom poslovanju se zastalo zato što djelatnica „Risnjaka-Delnice“ ima 

previše posla. No, razgovori da se taj problem riješi vode se i dalje. 
• Upućen je već peti zahtjev za umirovljenje jedne djelatnice TZ. 
• Poziva prisutne da se pridruže manifestaciji „Noć kulturnog blaga“. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 
• Vrtić je u maškarama i obilježavanju 15 godina samostalnog djelovanja. 
• prošlog ponedjeljka je u Matuljima nabavljena spužva za izradu maski koje će se zvati 

Ježići iz čarobne šume, to su interesantne, lijepe maske koje se mogu vidjeti na web 
stranici. 

• U utorak je prisustvovala sastanku Vijeća za prevenciju kriminaliteta. 
• U posjetu Vrtiću došao je došao Kotar-teatar, Matija Kezele s kolegicom i dogovorene 

su aktivnosti vezane uz „Crvene nosiće“ i daljnje radionice tijekom ljeta. 
• Dogovorene su aktivnosti vezane uz nabavku opreme za novi dio Vrtića, u tom se 

smislu surađuje sa Zadrugom „Druga prilika“ jer ima najpovoljnije cijene. 
• Održan je sastanak s roditeljima čija djeca kreću u predškolu koja počinje u 

ponedjeljak. 
• U rujnu prošle godine provedena je anketu vezano uz potrebe roditelja za rad vrtića 

poslije 16 sati i tada se javilo svega troje roditelja kojima bi trebalo čuvati djecu do 



16,30. Obzirom na to da se takvi zahtjevi pojavljuju, vrtić će se od sljedeće godine 
prilagoditi tržištu odnosno potrebama roditelja. 

• I dalje se radi na aktivnostima vezanim uz zapošljavanje stručnih suradnika, poslan je 
dopis ministarstvo no odgovora još uvijek nema stoga je kontaktirana prosvjetna 
inspektoricom u Rijeci koja je mišljenja da ne možemo zaposliti čovjeka na ugovor o 
djelu ili poslovnoj suradnji budući da je posao pedagoga i medicinske sestre zakonom 
te državnim pedagoškim standardom reguliran. 

• Gradonačelnik podsjeća na obvezu koja proizlazi iz Izmjena i dopuna Zakona o javnoj 
nabavi gdje je definiran rok do kojeg se mora izraditi akt o nabavama male vrijednosti.  
Tomislav Mrle navodi da je 2012. organizirao sastanak za sve direktore i ravnatelje 
naših ustanova i trgovačkih društava i oni su izvješteni na potrebu donošenja plana 
javne nabave i registra ugovora i oni to rade. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 
• Prošli tjedan došlo je do malih promjena u planu i to zbog vremenskih neprilika, pa se 

tako nije radilo na tornju zbog sigurnosti vatrogasaca. Stoga su odrađivane druge 
vježbe koje su bile pogodne da bi se odradile unutar naših prostorija i garaža. 

• Dodatni radovi su se pojavili s obzirom na vrijeme – čišćenje hidranata, da budu 
pripremljeni za slučaj da budu trebali. Na upit gradonačelnika tko kontrolira 
ispravnost hidrantske mreže i da li postoji dokument da li je ispravna odgovara da 
kontrolu vrši Komunalac d.o.o., no problem je u tome što bi trebala biti dupla 
hidrantska mreža,  odnosno trebao bi biti postavljen odvojeni protupožarni sustav 
hidrantske mreže. 

• Od ostalih aktivnosti upućen je dopis prema Cestama Rijeka a vezano uz pozive 
vatrogascima na čišćenje cesta od granja bez obzira na to što se radi o državnoj 
odnosno županijskoj prometnici. 

 

GORDANA PISKAČ 
• I dalje se rade aktivnosti vezane uz prostorno plansku dokumentaciju. U tijeku je 

izrada 4 urbanistička plana uređenja. Jedan je pred krajem dovršetka, a to je UPU 
Kendar i tu su u tijeku ishođenja suglasnosti od pravnih osoba koje su dale posebne 
uvjete. Od Hrvatskih voda dobili smo negativno mišljenje jer traže da se u provedenim 
odredbama neke stvari izmijene, to je i učinjeno i izmijenjene odredbe su im 
dostavljene, čekamo da daju konačnu suglasnost. Za ostale pravne osobe rok je još 
desetak dana. Ako se u to vrijeme svi ne očituju moramo čekati krajnji rok od 30 dana. 
Ako se ne očituju istekom toga roka smatra se da su dali suglasnost. 

• Radi se još UPU Velike Polane, Male Polane i Lučice gdje se radi samo na korekciji i 
proširenju građevinskog područja. Svim pravnim osobama su poslani zahtjevi da daju 
svoje zahtjeve i uvjete za izradu plana i to je u postupku. 

• Revizija učinkovitosti vezano uz gospodarenje otpadom je napravljena, rok je bio do 
kraja tjedna, upitnik je popunjen, svi dokumenti koji su traženi su dostavljeni i čekamo 
hoće li Revizija imati još upita. 

• Izrada projektne dokumentacije za vodoopskrbu i javnu rasvjetu u poslovnoj zoni K3 
Lučice – projekti su pri kraju, dostavljen je konačni troškovnik vode hidrantskog voda 
i javne rasvjete, a sam projekt se očekuje idući tjedan. Svi troškovnici proslijeđeni su 
poduzeću koje radi fizibiliti studiju koja je potrebna da bi se prijavili na natječaj 
raspisanom za sredstva Europske unije. Moglo bi doći do problema s imovinsko-
pravnim odnosima na cesti u poslovnoj zoni Lučice gdje su privatni vlasnici Fracasso i 
D.E.L.N.I. koji na naše uporno zvanje da se očituju po ugovoru koji smo im dostavili, 
kažu ponovno da nisu zainteresirani za izgradnju ceste isprojektirane na način kako je 



ranije dogovoreno i u UPU-u ucrtano. Sad treba odlučiti što s time: postoje dva načina 
- može se ići na izvlaštenje jer se radi o infrastrukturi koja je od interesa za RH. U tom 
slučaju postupak provodi Ured državne uprave, mi osiguravamo i deponiramo sredstva 
za zemljište na posebnom računu, a drugi način je sklapanje ugovora s privatnim 
vlasnicima Fracassom i D.E.L.N.I. Mi imamo građevinsku dozvolu ali zbog 
neriješenih imovinsko pravnih odnosa nećemo uspjeti na natječaju, a kad bi i uspjeli 
pitanje je kako doći do uporabne dozvole jer za uporabnu dozvolu trebamo imati 
riješene imovinsko-pravne odnose. Kako sada stvari stoje jedina mogućnost je 
izvlaštenje.   

• Iz Agencije za investicije i konkurentnost dobili smo upitnik jer rade zajedničku bazu 
podataka svih poslovnih zona na području RH, radilo se na popisu svih poslovnih 
zona, podaci su dostavljeni Agenciji. 

• Radnički dom – izvješće će se početi raditi danas prema Fondu za zaštitu okoliša. 
• dostavili smo potrebne podatke komunalnom poduzeću Komunalac d.o.o. jer smo 

prošli tjedan održali s njima sastanak na temu odvoza otpada s cijelog područja Grada 
Delnica i na temu popisa imovine. 

• Iz Županijske uprave za ceste, gospodin Žeželić, moli hitno očitovanje na dopis 
Županije, a radi se o otkupu zemljišta za deponij za odlaganje materijala ceste Turke. 

• Gradonačelnik je, vezano uz gospodarenje otpadom, naveo da Komunalac u tom dijelu 
treba napraviti operativni plan odvojenog prikupljanja otpada i to moraju prezentirati 
da se vidi ekvivalent cijene. Taj sustav podrazumijeva posude, infrastrukturu, vozila i 
sl. i moramo doznati što to znači i koliko to košta. Gordana Piskač – dogovoreno je da 
će Komunalac preuzeti crpljenje i odvoz fekalija iz septičkih jama kad nam istekne 
koncesija. Vezano uz dokumente koji se odnose na komunalni otpad, već neko vrijeme 
inzistiramo da naprave jedinstvenu studiju za cijelo područje Gorskog kotara da se 
možemo odlučiti hoće li odvojeno prikupljanje biti putem kanti, vrećica, zelenih otoka 
i sl. Rečeno je da će prikupiti ponudu za izradu Studije kako bi se vlasnici mogli o 
tome očitovati. Gradonačelnik navodi da je to prioritetan posao jer je do 31. 12. Fond 
za energetsku učinkovitost sufinancirao nabavku opreme za odvojeno prikupljanje. 
Vjeruje da će biti još natječaja ali to se mora čim prije napraviti. Ako to ne učine 
sazvat će  izvanrednu sjednicu Skupštine Komunalca i zadatak će dobiti od Skupštine 
da to naprave. 

• Gradonačelnik podsjeća Risnjak – Delnice na donošenje Plana poslovanja s 
financijskim planom društva za 2014. godinu što je temeljni poslovni akt. Moli hitnu 
izradu nakon čega će se sazvati sjednica Skupštine koja će planove razmotriti i 
donijeti. 
 

TOMISLAV MRLE 
• Prije Izvješća o učinjenom nadovezao se na zapovjednika HVP i hidrantsku mrežu 

koja nije u onom stanju kako bi trebala biti na području Crnog Luga. S bivšim 
gradonačelnikom, bivšim i sadašnjim predsjednikom MO-a te ranijim ravnateljem 
JVP, na nekoliko je sastanka o tome razgovarao kao i s vatrogascima, zapravo možda 
su tamo tek 2 hidranta koja bi mogla poslužiti. U dijelu prema Školi nekad je bio 
hidrant, sad ga više nema pa kad se nešto bude radilo bilo bi dobro da se obradi i Crni 
Lug. 

• Djelatnica Bubanj je na bolovanju pa nemamo izvještaj. 
• Glavna aktivnost djelatnice Martine Petranović vezana je uz izradu akata sa Socijalnog 

vijeća, izradila je 29 rješenja iz socijalne problematike koja su otišla na određene 
adrese. Kad je socijalno vijeće onda je to dosta posla, tu su i stranke koje dolaze s 
razno-raznim upitima i traženjima obrazloženja. Danas se odrađuje dopis ustanovi za 



zdravstvenu skrb Adria-Medic vezana uz sistematski pregledi sportaša, te dopis vezan 
uz provođenje akcije Prvi koraci u prometu. Katarina Mihelčić nadovezala se 
informacijom da je izrađena odluka o jednokratnoj pomoći našeg sportaša Lalića koji 
je otišao na svjetsko prvenstvo nogometnih reprezentacija gluhih u Izraelu. 

• Tajnica i volonterka nalaze se na vrlo frekventnom radnom mjestu koje iziskuje 
konstantni rad sa strankama, telefonom i s obzirom na barem dva sastanka Kolegija, 
plus drugi sastanci primjerice Vijeća za prevenciju kriminaliteta, veliki dio tih stvari 
odrađuju popodne, kod kuće u svoje slobodno vrijeme, jer se za vrijeme radnog 
vremena ne stigne sve kvalitetno napraviti. Volonterka Nikolina Muhvić prošla je 
edukaciju za izradu internog akta vezanog uz javnu nabavu. 

• Podaci koji se odnose na pisarnicu su sljedeći: djelatnik zadužen za arhivu otvorio je 
ovog mjeseca 120 neupravnih i 120 upravnih predmeta što je ukupno 240 predmeta, 
od pošte je bilo preko 430 pošiljaka odnosno usluga od kojih je 340 bio s preporukom 
što traži još dodatan posao, oko 150 predmeta se vadilo iz arhive za potrebe rada 
službenika i kad se sve zbroji ispada da dnevno sigurno kroz njegove ruke prođe 50-60 
predmeta (5-6 sati dnevno radi se na predmetima – otvaranje, zatvaranje, vađenje i sl.). 
Srećom imamo volontere koji obavljaju određeni dio posla jer se postavlja pitanje da li 
bi službenici koji su u radnom odnosu mogli odraditi sve ono što se od njih traži. Kraj 
mjeseca radi se evidencija godišnjih odmora i prisustva na poslu, a kako je i kraj 
godine zaključuje se urudžbeni zapisnik, arhivska knjiga za 2013, registar ugovora i 
sad su tu još i one stvari koje traže određene nadležne službe kada dođu u kontrolu. 

• Osobno nije odradio prijedlog odluke o financijskim kriterijima za rad udruga, 
civilnog društva i kulture jer je bilo prioritetnih stvari koje su se rješavale. Odluka će 
biti gotova ovaj tjedan. 

• Odrađeno je: Vijeće za prevenciju kriminaliteta je održano u utorak, aktivnosti su bile 
gotovo cjelodnevne. Za sjednicu GV pripremit će se Odluka o osnivanju toga Vijeća a 
izradit će se i program. Izrađen je prijedlog plana nabave za 2014. kao i izmjene plana 
nabave i registar ugovora za 2013. godinu. Što se tiče zaštite na radu krajem prošle 
godine krenulo se u postupak i treba napraviti određena ispitivanja i izraditi akte, 
izrađen je Prijedlog plana zapošljavanja unutar službi JUO, što se tiče drugih 
aktivnosti tu su dopisivanje vezano za Damski most u svrhu čega je se kontaktirao 
Konzervatorski odjel, a vezano uz povijesni i posjedovni list. 

• Nadovezala se Gordana Piskač istaknuvši problem arhive koja je puna jer su tamo 
pohranjeni materijali od nekoliko izbora, materijali od financija koji se čuvaju 10 
godina i ima dosta građe koju bi trebalo izlučiti. Ovdje su akti od 1993. godine do 
danas. Vezano uz izbore treba vidjeti da li je nužno tolike glasačke listiće čuvati jer u 
arhivu se gotovo ne može niti ući. Treba planirati te aktivnosti u tijeku ove godine. Taj 
se posao stalno odgađa jer uvijek nedostaje vremena. Problem izlučivanja arhivske 
građe prisutan je i u Dječjem vrtiću. 

 
 

Dovršeno u 9,40 
 
 
 

Napisala        Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl.iur. 


